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§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Mikael Nilsson hälsar FGI-styrelsen och övriga välkomna till årets första möte 
och förklarar detta öppnat. Per-Ola Nilsson för dagens protokoll. Mötet är fysiskt men med 
möjlighet till digitalt deltagande. 
_ 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes.  
_ 
 
§ 3 Justering  
Föregående protokoll (2023-11-16) är redan justerat och ligger på FIG:s hemsida. Dagens 
protokoll justeras av Patrik Gardelin.  
_ 
 
§ 4 Inför Stångaspelen 2024 
  

a)  Ekonomi och Avtal – FGI/SIF/FS 
 
Mikael föredrog historiken om vad detta med avtalen mellan föreningarna betyder. 
Avtalen mellan FGI, Stangmalmen och Stånga IF löper på och ändras inte. Mikael sa 
även att en ansökan om fiber ska in för anläggningsbidrag, och han ser till att detta 
görs.  
 
En budget kommer så småningom, då Olof inte hunnit med detta på grund av 
sjukdom.  
 
Kansliets personal fortsätter på 80 % och detta på grund av ett ömsesidigt avtal om 
tjänstledighet.  
 
Ett förslag om att höja avgiften för deltagande vuxna på Stångaspelen i pärk och varpa 
till 200 kronor per person föredrogs och mötet beslutade att godkänna höjningen. 
Detta görs för att stärka FGI:s ekonomi, som idag är i ett besvärligt läge, samt att 
Svenska Varpaförbundet gått ut med en rekommendation om att stora nationella 
tävlingar bör ha denna summa per deltagare (Svenska Varpaförbundet, 
Styrelseprotokoll 12 september 2023).  
 

b)  Sponsring 2024 
Ligger för närvarande på 68 000:- i dag. Tanken är att få in delar av dessa pengar till 
mitten av mars i stället för april för att få upp ekonomin lite tidigare. Styrelsen 
uppmanas att lämna in förslag på företag som möjligen kan sponsra. Nytt avtal har 
skapats angående huvudsponsorskap gällande Sparbanken Gotland, som vill gå in och 
vara synliga på fler områden. Förfrågan om en ekonomisk höjning för just detta ska 
skickas till banken.  
 

c)  Bilaga Gotlands Gratistidning 
Årets bilaga kommer åter igen att göras med Gotlands Gratistidning till en kostnad av 
c:a 45 000:-, samma som förra året. Här uppmanas styrelsen också att inkomma med 
material, annonser och artiklar, i synnerhet vad för information som måste ut innan 
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spelen drar i gång. Bra om det kan beskrivas vad som händer under årets spel, vad som 
är extra under detta jubileumsår.  

d)  Marknadsföring 
Dekaler till bil har tryckts upp av olika typer. Affischer ska tryckas, men detta 
kommer ske senare under våren. Mer material till tex. Facebook önskas och detta kan 
skickas till kansliet. Det ska också undersökas vad kostnaden/effekten är att annonsera 
på just denna sociala plattform.  

 
e)  Entréer & anmälningsavgifter 

Höjning av avgifterna blir som beslutats under punkt a) till 200 kronor per person 
(från tidigare 150), och detta gäller seniorer. Barn- och ungdomar ligger kvar på 75 
kronor. 
Nya avgiften för bakpärk blir 1400 kronor per lag. För frampärken blir avgiften 1050 
kronor (här ingår ingen pärkboll). För varpans del är lagavgiften: K3 – 600 kronor, K2 
– 400 kronor. 
Entréavgiften är som förra året 100 kr per dag, och helgbiljetten 180 kr.  
 

f) Priser 
Kerstin har hört av sig till Göran Stenström (Wisby Tenn), som är positiv till att gjuta 
Mästarklassens priser i tenn. Formen ska lämnas av Per-Ola. I fråga om glaspriser ska 
det beställas samma typ som förra året, och Per-Ola gör även detta.  
 

g)  Inbjudan 
Inbjudan ska skickas ut som vanligt i slutet av april ihop med alla 
anmälningsblanketter. Styrelsen ska gå igenom denna för faktakoll innan de skickas 
per mejl. Dessa kommer även att finnas på den nya hemsidan för nedladdning.  
 

h) Arena 
Under söndagen startar eftermiddagen med stångstörtning Damer och Herrar och 
avslutar med Femkamp i klass Damer och Herrar, och beslut om detta är redan taget.  
En fråga om det finns behov av ett Excel-ark med alla grenarna. Detta för att alla ska 
kunna ha uppdaterad info om tävlingarna, samt att vi får in namnen på alla deltagarna.  
Det pratades om att Timmy Lundegård åter igen ska vara konferencier.  
 

i) Pärk 
Det är fullstort spel som det arbetas för, vilket betyder spel i fem dagar. 
Carina och Magnus har full koll på domarstaben för Mästarklass och klass 1. 
Elin Hedin är, tillsammans med Elna Larsson i gång med en ny bollkurs.  
 

j) Varpa 
Det ska klargöras med tidssättning från arrangörshåll att ungdomarnas kastning ska 
vara klar innan Arenans program drar i gång, för att slippa den krock som blev förra 
året.  

 
k) Stangmalmen 

Magnus informerade om att ny fiberkabel är dragen till varpaboden. Mikael lyfte 
förslaget om att göra ett landmärke på Stangmalmen som föreställer något inom 
gutnisk idrott.  

 
l)  Mat & Festarrangemang 
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Inget att rapportera för tillfället, då ingen representant var på plats. Mikael tänker att 
det ska göras ett ”honnörsbord” med VIP-fika för de gamla profilerna, som gjort ett 
stort arbete för Stångaspelen. 
 
 
 

m)  Ljud 
Vi jobbar efter samma koncept angående ljudutrustning med Roger Wickman, och 
Mikael tar kontakt med honom. Mikael ska även ta kontakt med Timmy Lundegård 
(konferencier), Ola Thomsson och Lars Jakobsson (webbsändning) för att gå igenom 
vad som behövs göras under jubileumsåret. Det ska göras intervjuer och 
informationsfilmer under spelen, och detta behöver förarbetas med dessa personer.  
 

n) Försäkringar 
Samma som 2023, Mikael tar kontakt med försäkringsbolaget. 

 
o)  Tillståndsansökan 

Mikael kommer att ansöka om tävlingstillstånd hos berörda parter. Att det kan komma 
bli ett väskförbud ska tas i beaktande.  
 

p) Organisation/ansvarsområden 
Listan med personer ska skickas ut för översyn och ett arbete ska inledas med att få 
funktionärer till samtliga platser. Ett första utskick till kommittéerna (Varpa- Pärk och 
Arenakommittéerna) ska göras en veckan efter årsmötet.  

_ 
 
§   5 Parasportförbundet 

Mikael informerade om att han och Elin Sjöman håller på att ta fram ett 
utbildningsmaterial till pärken.  

_ 
 
§ 6 FGIs årsmöte 2024 

Planen är att förlägga detta i Lau onsdagen den 13 mars klockan 19:00 och det är Lau 
GoIF som ska vara den föredragande föreningen. Plats är i bygdegården Lau. 
 
Jubileumsåret 2024 kommer också att överläggas.  

_ 
 
§ 7 Valberedningen 

Valberedningen är nästan klara med sitt arbete, den enda plats som idag inte är tillsatt är 
tredje person i valberedningen. Namn för detta ska meddelas till valberedningen.  

 _ 
 
§ 8 Övriga frågor 

 
a) Nya Stångaspelsboken 
Bertil Westberg, med hjälp av Anders Mattsson, har i det närmaste skrivit färdigt 
den nya jubileumsboken. Den kommer att kosta runt 65 000 kronor att trycka den 
och medel för detta ska det ansökas om hos olika fonder, föreningar och företag.  
 
b) Gå med i Hemslöjden 
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Det diskuterades om FGI ska gå med i föreningen Hemslöjden och mötet föreslog 
att förslag ska läggas fram till årsmötet för beslut.  
 
c) Skolsatsning 

Detta är ett projekt som nu är i gång, där ett första möte med fem skolor på 
södra Gotland genomförts (25/1). Mikael besökte först ut Högbyskolan och 
nästa träff är den 18 mars. Meningen är att dessa skolor ska få material till de 
gutniska idrotterna för utövande. Bidrag har sökts för detta och det är 
sammanlagt 50 000 kronor som kommer FGI till del för detta arbeta och 
material.  
Som vanligt kommer FGI att hålla i en pärkvecka på Solbergaskolan för dess 
elever, och detta sker v. 20.  

 
§ 9 Kommande möten 
Nästa möte är inför årsmöte 13/3 kl. 18:00 och plats är Lau bygdegård. Motioner 
sammanställs och bereds under detta möte.  
_ 
 
§  10 Avslutning 
Mikael avslutar mötet och tackar för visat engagemang och konstruktivt möte och ser med 
glädje fram emot denna säsong.  
___ 


	REGISTER: Sammanträde nr 1/2024-01-25
	JUSTERARE:



